
 
 
 

Kursutvärdering Förvärvade tal, språk och
sväljstörningar 1, VT17

 
Förvärvade tal- språk- och sväljstörningar 1 (32610VT17)

 
Resultat på utvärdering

 
Startade: den 1 juni 2017

 
Avslutad: den 8 juni 2017

 
Svarsfrekvens: 82%  ( 18 / 22 )

Elektroniskt utvärderingssystem

Kommentarer från kursansvarig:

Enligt utvärderingen är studenterna på det hela mycket nöjda med 
kursens innehåll, upplägg och examination samt bemötandet under 
kursen. Kurslitteraturen är väl den som får lägst betyg och en 
förändring till i år är att vi tog bort Logopediboken som obligatorisk 
kurslitteratur då den inte är uppdaterad och har inte alls den bredd och 
djup som krävs för en 7,5 hp-kurs i ämnet.
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Kursutvärdering
Förvärvade tal, språk och
sväljstörningar 1, VT17
När du gör denna utvärdering kan det vara bra att ha kursplanen
tillgänglig (finns under "Kursinformation").  Det finns oftast
möjlighet att ge kommentarer i direkt anslutning till frågan såskriv
gärna ned såntsom du kommer att tänka på spontant när du svara
på frågan(ger mer info om vad som har varit bra/mindre
bra/förslag på förbättringar).  I slutet kommer även två frågor som
är mer öppna för att ni ska kunna ge feedback på helheten, och det
gör inget om du upprepar det du tidigare har skrivit.    Stort tack
för att du tar dig tid attfylla i kursutvärderingen!    GLAD
SOMMAR :-)

Kurs/grupp-frågor:

1. Hur bedömer du som helhet kursens kvalitet? (1
anger lägsta betyg och 5 anger högsta betyg)

1

2

3

4

5

0 % (0)

0 % (0)

0 % (0)

22 % (4)

78 % (14)

Antal svar: 18
Viktat genomsnitt: 4,78

Kommentarer

Bra upplägg, väldigt bra med all information på Cambro.
Strukturerat och tydligt.

•

Det här är den kurs som varit bäst förberedd. Allt har
funnits på Cambro i god tid. Uppdelning per lektion har
varit en dröm och underlättat massor i läsningen av
obligatoriskt litteratur när man kunnat följa den.

•

Bra och intressant kurs med en bra föreläsare!•
Antal kommentarer : 3

2. Hur bedömer du som helhet det bemötande du fått som
student under kursens gång? (1 anger lägsta betyg och 5
anger högsta betyg)

1

2

3

4

5

0 % (0)

0 % (0)

0 % (0)

0 % (0)

100 % (18)

Antal svar: 18
Viktat genomsnitt: 5

Kommentarer

Bra! Fantastisk lärare.•
Låg tröskel för frågor och ett genuint intresse för oss som
studenter/privatpersoner.

•

Veronica har alltid varit öppen för frågor och känts öppen för
samtal/diskussion.

•

Antal kommentarer : 3

3. TEORI:
Hur har kursen varit anpassad till tidigare kunskaper?
Börjar föreläsningarna på adekvat nivå, överlappningar
från tidigare etc? (1 anger lägsta betyg/mkt dåligt och 5
anger högsta betyg/mkt bra)

1

2

3

4

5

0 % (0)

0 % (0)

0 % (0)

17 % (3)

83 % (15)

Antal svar: 18
Viktat genomsnitt: 4,83

Kommentarer

Inga kommentarer
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4. Hur har föreläsningarna varit? (1 anger lägsta
betyg/mkt dåliga och 5 anger högsta betyg/mkt bra)

1

2

3

4

5

0 % (0)

0 % (0)

0 % (0)

17 % (3)

83 % (15)

Antal svar: 18
Viktat genomsnitt: 4,83

Kommentarer

Veronica är väldigt bra på att föreläsa! Det är på vår nivå,
hålls intressant och det känns som att allt är relevant.

•

Antal kommentarer : 1

5. Vad tyckte du om kurslitteraturen? (1 anger
lägsta betyg/mkt dålig och 5 anger högsta
betyg/mkt bra)

1

2

3

4

5

0 % (0)

6 % (1)

61 % (11)

28 % (5)

6 % (1)

Antal svar: 18
Viktat genomsnitt: 3,33

Kommentarer

Ej läst kurslitteraturen förutom Logopediboken.•
Tycker att logopediboken borde vara hänvisad i läslistan
då den har mycket relevant information till kursen.

•

Vet inte, har inte läst den.•
Antal kommentarer : 3

6. PRAKTISKA MOMENT: Vad tycker du om de
två workshops som ingick i kursen? (1 anger lägsta
betyg/mkt dålig och 5 anger högsta betyg/mkt bra)

1

2

3

4

5

0 % (0)

0 % (0)

6 % (1)

28 % (5)

67 % (12)

Antal svar: 18
Viktat genomsnitt: 4,61

Kommentarer

Att få tid att titta på och olika bedömnings- och behandlingsmaterial
är ovärderligt. Det underlättar inlärningen enormt när det inte bara är
namn man lär in utan faktiskt har testat dem också. Samtidigt får
man också en bättre helhetsbild av vad utbudet av material är.

•

Bra workshops! Bra att Veronica gick runt och kollade hur det gick.•
Antal kommentarer : 2

7. Vad tycker du om patientfallen (grupparbete och
efterföljande seminarium)?
(1 anger lägsta betyg/mkt dåliga och 5 anger högsta
betyg/mkt bra)

1

2

3

4

5

0 % (0)

0 % (0)

0 % (0)

17 % (3)

83 % (15)

Antal svar: 18
Viktat genomsnitt: 4,83

Kommentarer

Väldigt givande! Hade varit skönt att få feedback på interventionen
också alternativt på hela presentationen. Men det var givande att få
höra och se alla olika fall som ändå ofta föll inom samma afasityp.

•

Det har varit bra grupparbeten, intressanta och man har inte känt sig
helt vilsen utan haft det man behövt för att kunna genomföra arbetet!

•

Antal kommentarer : 2

8. Hur intresserad är Du av att arbeta inom den här
diagnosen nu? (1 anger inte alls och 5 anger mkt
intresserad)

1

2

3

4

5

0 % (0)

0 % (0)

11 % (2)

50 % (9)

39 % (7)

Antal svar: 18
Viktat genomsnitt: 4,28
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Kommentarer

Innan kursen var jag helt säker på att det här var inte mitt
område. Men efter kursen känns det inte lika omöjligt och
har snarare blivit en intressant utmaning med höstens
praktik än något man fasar för.

•

Antal kommentarer : 1

9. Nämn 3 viktiga saker som du har lärt dig under kursen!

Lärt mig mer om ICF och skillnaden mellan apraxi och dysartri än
barnkursen, de har en klarare roll/skillnad här.
Lärt mig mer om afasi och vad det egentligen innebär.

•

- Lurias afasier och skillnaden på den skolans tankesätt och boston.
Progressiva primära afasier.
- Bra tips och tankesätt inför praktiken.
- Vikten av helhetstänk kring patienten.

•

Afasityper, vikten av informell bedömning, att ständigt vara beredd
på det oförbereda (i alla fall ha det i åtanke).

•

Att vara beredd på allt - kunna göra bedömning med små medel.

Att se hela patienten inte enbart diagnosen.

Hur stor skillnad det kan vara mellan hur afasin tar sig uttryck hos
olika personer som fått samma diagnos/afasityp.

•

Att vi har ansvar att tänka på hela patientens mående, och inte bara
en eventuell språkstörning.
Mer om afasi och dess olika typer/symtom.
Om bedömning/behandling av afasi.

•

Att det är okej att inte kunna allt, att logopeder verkligen behövs
inom den här patientgruppen och att det är okej att bara vara en
vanlig person men att man ändå kan vara professionell i sitt yrke.

•

Att afasi kan se mycket olika ut från person till person
Man ska vara beredd på att vara oförberedd
Den stora påverkan som afasi får på hela livet och personens
omgivning och hur viktigt detta är att tänka på. Det är människor vi
jobbar med!

•

Mycket met om afasi, att varje individ är olika i sin symtombild och
hur en brhandlingsplan kan se ut!

•

Bra med videor så man sett hur en afasityp sett ut praktiskt.
Hur en bedömning kan se ut.

•

Att se personen bakom afasin, ha ett helhetstänk och allmänt om
förvärvade hjärnskador!

•

Att använda det som finns tills hand när man gör en första
bedömning på strokepatienten.
Har lärt mig hur olika skador skiljer dig åt
Att man blir bättre efter sin stroke, spontanåterhämtning

•

Jag har lärt mig att bättre känna igen olika afasidiagnoser, hur man
kan lägga upp en behandling samt vad man kan tänka på vid olika
typer av bedömningar och patientmöten. Överlag en riktigt bra kurs
med lärare av världsklass!

•

Differentialdiagnostik, Olika återhämtningsmönster, allmänt hur
man bemöter en person med afasi

•

Antal svar : 13
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10. Är det något du har saknat eller som borde
ändras till nästa kurs?

Trodde dock att denna kurs skulle vara mer djupgående.
Dock med det sagt vet jag inte på vilket sätt. En del har till
viss del varit upprepning: såsom apraxi, dysartri, ICF.
Varit "skönt" på ett sätt men kanske det hade den tiden
kunna läggas på något nytt, mer djupgående - kanske krav
att kunna alla afasityper. (Om vi inte behöver kunna dom
nu, när ska man det?). Men i övrigt väldigt bra kurs med
superbra lärare! Veronica har varit engagerad och bra på
alla sätt. Tentan reflektera bra det vi lärt oss på lektionen.

•

Nej som sagt väldigt bra kurs, bra nivå bra lärare roligt
upplägg med seminarier och grupparbeten etc.

•

Nej•

Du har ett fantastiskt upplägg som är tilltalande,
presenterar området på ett bra sätt och gör det
lättillgängligt för oss som studenter. Som föreläsare ger du
oss alla möjligheter att lyckas och jag tror inte vi har haft
någon föreläsare som gjort sig själv så tillgänglig för sina
studenter som du har gjort under denna kurs. Så jag har
faktiskt inget jag saknat förutom feedback på
interventionen - vilket nästan känns banalt att skriva.

•

vore bra och kul med ännu mer träning och bedömning av
patientfall!

•

Nej, jag tycker att det har varit en jättebra kurs med ett bra
upplägg.

•

Nej. Det här är den bästa kurs vi haft hittills på
logopedprogrammet! Är otroligt nöjd. Har hört mycket bra
om kursen  förut och hade mycket stora förväntningar men
jag är bara positivt överraskad ändå!

•

Nej!•

Nej ingenting.•

Nej, kursen har varit väldigt bra!•

Vill veta mer om neurologi, fysiologi och hur hjärnan
fungerar. Eller lite repetition om detta

•

Antal svar : 11


